
EMPLOYMENT CERTIFICATE

This is to certify that Han Meimei (DOB: September 1, 2000) is working as an Associate Professor in College of *****, Harbin University of Science and Technology, P.R. China, since June 2018. His/Her salary is about CNY 9000 per month. He/She will pursue his/her research at University of **** as an academic visitor, sponsored by China Scholarship Council for a period of 12 months from December 2021 to December 2022.

We allow his/her to do research in University of Edinburgh and we ensure that we will keep his/her position and salary during this period, he/she will continue his/her work at Harbin University of Science and Technology after his/her return.

Gu Song
Personnel division of Hust 

Harbin University of Science and Technology,
Harbin, Heilongjiang, P. R. China

Telephone: 86-0451-86390186
Date: November 1, 2021
注：该证明修改后发至shiziban@hrbust.edu.cn学校审核（背景色不要去掉），并电话告知86390186。  您的联系电话：                
单位回聘证明
韩梅梅同志于****年**月起在哈尔滨理工大学****学院工作，现任（教授/副教授/讲师）专业技术职务，月收入约****元，将于2021年12月至2022年12月期间由国家留学基金委资助赴****大学进行学术访问。
我们同意该同志出国进修，并承诺该同志在国外访问期间保留岗位并支付其工资，该同志回国后将继续在哈尔滨理工大学从事教学研究工作。
哈尔滨理工大学人事处
2021年11月1日
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